


V mednarodnem okolju je bilo Druitvo aktivno med soorganizatorji 6. regionalnega znanstvenega sredanja

za kvartarno geologijo, pri mednarodnem tednu geomorfologije ter pri uspe5ni podpori mednarodnemu

dnevu geodiverzitete.

Obveidanje je potekalo v ved oblikah, spletna stran je bila aktivna. lzvr5ilni odbor Druitva se je sestajal po

potrebi.

3) Finandno poroEilo blagajniiarke za leto 202L
Finandno porodilo za leto 2O2l (priloga tega zapisnika)je pripravila blagajnidarka Dru5tva, Petra Gostiniar,
zaradi njene bolezni ga je predstavil Mitja Preloviek
V letu 2o21je imelo druitvo rahlo negativen rezultat finandnega poslovanja, in sicer -37 ,42 EUR. Najvedji

prihodek so predstavljaje donacije dohodnine (286,86 EUR) in ilanarine (205,00 EUR). Najvedji odhodek

druStva so predstavljale radunovodske storitve (L46,40 EUR), pladilo raduna za catering na 6. regionalnem

znanstvenem sredanju za kvartarno geologijo (L39,2O EUR) ter dlanarina IAG (120,00 EUR). Ostali stroiki
so bili: stro5ki vodenja bandnega raduna (7!,60 EUR), gostovanje spletne strani (49,98 EUR) ter provizije

bank (2,1O EUR). Stanje sredstev na dan 37.t2.2O21 je 3.946,56 EUR (transakcijski rafun 3.925,A7.EUR,

rodna blagajna 2L,49 EUR).

4) Poroiili nadzornega odbora in disciplinske komisije
Porodilo nadzornega odbora (ilani: Matej Gabrovec, lrena Mrak in UroS Stepi5nik) je ustno posredoval

predsednik nadzornega odbora, Matej Gabrovec. Nadzorni odbor je pregledal finanEno poro6ilo za leto
2O2t, ki mu ga je februarja 2OZ1- posredovala blagajnidarka, zaprosil je za dodatna pojasnila in ugotavlja,

da je bilo poslovanje druitva ustrezno. Pohvalilje blagajnidarko Druitva za vestno delo.

Porodilo disciplinskega sodi5Ea (dlani: Jurij Kunaver, Nadja Zupan Hajna in Karel Natek), ki je priloga tega

zapisnika, je prebral flan disciplinskega sodiSda, Karel Natek. Disciplinsko sodiSde ni prejelo nobene
pritoibe ali zahteve po vodenju disciplinskega postopka zaradi krSenja Statuta Dru5tva ali drugega

ravnanja, ki bi prizadelo interese in ugled Druitva.

5) Razprava o porodilih in njihova potrditev
Predsednik delovnega predsedstva obinega zbora pozove k razpravi in diskusiji o porodilih. S strani
prisotnih ni vpraSanj ali komentarjev.

Porodili sta bili soglasno potrjeni.

6) Program dela in finantni nairt za leto 2022
Mitja Prelovlek je predstavil proeram dela za delovno lqtq 202212023, ki ne bo bistveno drugaden od
preteklega. Tako se pridakuje zasledovanje enakih ciljev kot v preteklem letu (medosebno in
medinstitucionalno povezovanje, izmenjava znanj in mednarodna vpetost). Nadrtuje se predavanja in
predstavitve geomorfoloSkih Studentskih del na mesedni ravni, izvedba 2 ekskurzij, posvet ob
mednarodnem dnevu geodiverzitete ter priprave na 5. posvetovanje slovenskih geomorfologov spomladi
2023. Povabi k udeleibi na mednarodnih sredanjih in zbiranju mladega geomorfologa za predstavitev

mednarodni teden geomorfologije. Obve5danje in delo tO bo potekalo po ustaljenih poteh.

Finanこ ni naこ rt za leto 2022.ki ga je pripravila blagajnidarka Druitva, Petra Gostindar, je prebral Mitja
PrelovSek. Dru5tvo ima v letu 2022 namen imeti pozitiven rezultat finandnega poslovanja. V letu 2022 se

pridakuje naslednje vedje odhodke: pladilo dlanarine pri IAG za leto IOZL, platilo baninih in radunovodskih
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storitev ter pladilo stro5kov gostovanja spletne strani. V letu 2022 se pridakuje prihodke iz donacij
dohodnine ter dlanarine dlanov. dlanarino bo moZno plaiati z uporabo e-bandnih storitev ali z gotovinskim

pladilom pri blagajnidarki.

Predlog viζ ineこ lanarine ostaja enak kot v preteklih letih′ torej 15 EUR za zaposlene in 5 EUR za ζtudente′

breZpOSelne in upOkOienCe。 型
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Sledi razprava o prograrnu dela za leto 2022:

●  Mitia Prelovζ ek predlaga diskusij0 0 pOtencialni lokaciji zbOrOvania s10venskih geOnnOrfO10gOv

naSlednje letO.POVZame 10kaCije pretek‖ h ZbOrOVanjin Omeni ObmOtta′ 町eF Sreこ ania ζe ni b‖ 0

(Goreniska′ Staierska).

● Jure Koζ utnik omeni obmoこ je Boこ a′ 町erie razvit kontaktni kras.       ・

●  IMlatej Gabrovec predlaga obrnotte Osrednje Slovenile{okoHca Liubliane)ali Goreniske′ 町er

zborovania ζe ni bilo(na obrnottu Boこ a ie】e bila ekskurzija GMDS′ v Rogaζ ki Slatini pa bo letos

pOtekal geO10こ ki kOngreS)。 POVpraこ a tudiZa pOdrObnOSti naこ rtOVanih ekSkurZij。     . 
・

●  Mitia Prelovζ ek podrobneie predstavi obrnotte naこ 威ovanih ekskurzilin vodie.

●  Jurij Kunaver prosi za posredovanje pisnega gradiva Obこ nega zbOra.

●  4ヽitia Prelovζ ek odgovaria′ da bo′ kot v preteklih letih′ zapisnik obこ nega zbora z vsenli prilogarni

obiavljen na spletni strani Druζ tva.

・   TOrniSlaV POpit predlaga′ da bi Se′ こe bO ZbOrOVanie S10VenSkih geOnnOrfO10gOV OrganiZiranO V

OSrednji S10Veniji′ VSebinSkO dOtaknHi tudi ObrnOtta dObrO raZiSkanega VOdiζ kega pre10rna OZ.

obmoこia severno od njega proti Gorenjski.Omenia Petro」 amζek Rupnik′ kije na tem obmottu

delala preCei geOmOrfO10こ kO ZanimiVih raZiSkaV。

● Matej Gabrovec spomni′ dale Petra Jamζ ek Rupnik na obmoこ ju Gorenjske tte imela ekskurzijo na

terno aktivnih prelornov.

● Jurij Kunaver predlaga obmotte Posavskega hribovia′ 町erie b‖ o na Kocenovem simpozilu tte

predStaVljenO de10 na temO vizualno/vittualne interpretacije povrこ ja s strani Bolana SOnd10va.

POudaria′ dale b‖ O geOmOrfO10ζ kih raZiSkaV tega ObmOこja relatiVnO ma10.

●  Matej Gabrovec se zahvaljuje vsem razpravljavcem′  ki so podali osnovo razpravi v okviru

izvrこ ilnega odbora

PrQg[am delュヱa delov【コ[|⊆Lo 2022∠2023 in fi」 an`コ :」lactt za koledilsko leto 2022 sta bila s⊆ Blasno

堅重二壁n.

7l Razno

Predsednik delovnega predsedstva je pozval k diskusiji o drugih odprtih temah. Ker prisotni niso imeli
vsebine za diskusijo, je obdni zbor ob L7.45 uri zakljudil in povabil k predavanjema, ki mu sledita.

Zapis Mitja Prelov5ek

Predse n ik delovnega predsedstva: Matej Gabrovec
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